

# GALAXY

## AG STAR R-1

The Ag-Star is designed with a graduated long bar design. This bar is designed to give the shoulder an approximate 30 degree angle while the center shifts to a 45 degree angle. Utilizing this design creates a tire that gives great traction in the fields, yet wears well on road applications. The Ag-Star has been designed with Galaxy's mud-breakers. Mud-breakers enhance the ejection of dirt and mud from the tread area, enhance traction, and increase pulling power.

Le Ag-Star présente un design de longues barrettes décalées. Ces barrettes sont conçues pour donner à l'épaulement un angle d'environ 30 degrés alors que le centre passe à 45 degrés. Utiliser ce design crée un pneu qui procure une traction admirable dans les champs, et qui pourtant s'use très bien sur la route. Le design du Ag-Star contient des éjecteurs de boue de Galaxy, qui évacuent la terre et la boue de l'empreinte et augmentent la puissance de traction.

**APPLICATIONS**

- Rear Tractor

**UTILISATIONS**

- Tracteur - arrière



CODE	SIZE	TYPE	PR	RIM	WT	NS	OD	SW	SLR	L.C.C.@AP	SP
										lbs@psi	
535098	7-14	TL	6	6.00	24	32	27.2	7.4	12.6	990@36	20
535201	7-16	TL	6	6.00	30	33	29.3	7.3	13.2	1100@36	20
535213	8-16	TL	6	6.00	34	32	31.3	8.1	14.1	1360@28	25

